
Una forta tempesta fa 
trontollar Badalona
Les precipitacions i vents de fins a 120 km/h 
van deixar nombrosos desperfectes 
a diferents zones de la ciutat                               6
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Tres figures vinculades a la Penya que van viure de diferents maneres la inauguració del Palau

L’Olímpic arriba al quart de segle i 
ho celebrem amb Jordi Villacampa, 

Miquel Nolis i Xavi Ballesteros

Foto: Oriol Rodríguez
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12.500 ànimes verd-i-negres gaudint de la 
seva nova llar; celebrant per enèsima oca-
sió el títol de lliga aconseguit davant el FC 
Barcelona d’Epi, Solozábal i Montero amb 
el planter sent protagonista. En un any previ 
a l’arribada a Barcelona dels Jocs del Dream 
Team, la ciutat de Badalona viuria la inau-
guració d’un dels seus grans símbols: el 
Palau Olímpic. El 17 de setembre del 1991, 
just 25 anys abans del partit que diumen-
ge enfrontarà el Divina Seguros Joventut 
amb el Fenerbahçe de Zeljko Obradovic, 
la Penya disputaria el seu primer encontre 
com a local fora d’Ausiàs March. El govern 
municipal de l’època es va reunir amb re-
presentants dels Golden State Warriors per 
intentar que la franquícia NBA fos el rival 
del Montigalà Joventut al Torneig Ciutat de 
Badalona. Finalment, però, el club convidat 
seria l’Aris de Salònica de Nicos Galis i Pa-

L’Olímpic: 25 anys de 
bàsquet, mites i bressol
El 17 de setembre del 1991, Joventut i Aris de Salònica 
van estrenar el Palau Olímpic...i ho hem volgut recordar

nagiotis Giannakis, campió de Grècia. Amb 
24 punts de Jordi Villacampa i les dobles fi-
gures de Corny Thompson (23+13), la Pen-
ya doblegaria la resistència hel·lena amb 
més autoritat de l’esperada (116-69). Corny 
anotaria la primera cistella verd-i-negra en 
la història de l’Olímpic, mentre que el base 
Rafa Jofresa seria l’encarregat de transfor-
mar el primer llançament triple. Aquell dia, 
Lluís Conesa, president del Joventut, quali-
ficaria el partit de “jornada inoblidable”.

D’Ausiàs March al Palau Olímpic
Per commemorar el quart de segle de vida 
del Palau, el Diari de Badalona ha reunit a 
la pista central a tres personalitats que han 
passat més de mitja vida envoltats per les 
cistelles, els vestidors i les graderies de 
l’Olímpic: Jordi Villacampa, Miquel Nolis i 
Xavi Ballesteros. “Recordo el dia de la inau-

El planter s’adapta a un nou espai
Miquel Nolis va viure en primer pla el trasllat del bàsquet base
Tal com il·lustres jugadors com Raül López 
i Rudy Fernández han afirmat sempre, la fi-
gura de Miquel Nolis encarna a la perfecció 
el millor model d’entrenador de formació 
possible. El tècnic badaloní, tot un mite 
dins del bàsquet de planter, va viure de ben 
a prop l’impacte que va suposar la cons-
trucció del Palau Olímpic en les categories 
de base del Joventut. En aquell temps, i 
entre d’altres funcions, Nolis s’encarregava 
d’entrenar cada migdia els joves de més 
projecció de tot el planter verd-i-negre. 
Per les seves mans han passat alguns dels 
millors jugadors de la història de l’entitat. 

“Quan estàvem a Ausiàs March el club dis-
posava d’una nau industrial llogada a Can 
Ribó amb tres pistes i també podia utilitzar 
el pavelló de la Plana. Marxar a l’Olímpic 
no va representar un gran avantatge a l’hora 
de treballar”, apunta l’entrenador amb tota 
sinceritat. “És evident que les instal·lacions 
tenien més qualitat, però per operar i fer els 
trasllats dels jugadors era més còmode el 
sistema antic. Abans, un jove del planter 
sortia dels Maristes i en dos minuts era a 
la Plana entrenant. Un cop a l’Olímpic, jo els 
havia de recollir a tots en cotxe”, argumenta 
Nolis. Segons el tècnic, el moment de canvi 

de pavelló coincideix amb una etapa on el 
Joventut “disposava de pocs jugadors de 
gran futur”. En pocs anys, però, al bressol 
verd-i-negre hi començaria a créixer un 
conjunt destinat a lluitar per tots els ob-
jectius possibles. “El primer equip que va 
trencar aquella dinàmica va ser la generació 
del 1980, liderada per Raül López i Souley 
Drame”, deixa clar l’actual entrenador d’un 
dels cadets del Sant Pep. Sigui com sigui, 
l’opinió de Miquel Nolis apunta cap a una 
direcció inequívoca: “els jugadors que van 
fer el salt del planter a l’elit jugant a l’Olím-
pic també l’haurien fet a Ausiàs March”. 

UN ESCENARI AMB MOLTA HISTÒRIA: 1- Imatge de l’Olímpic actual. 2- Crònica de Mundo Deportivo del partit 
d’inauguració del pavelló. 3- Celebració de la lliga del 91 al Palau Olímpic / Fotos: Diari de BDN i CJB.
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guració amb molta emoció. Veníem de jugar 
tota la vida a Ausiàs March i ens vam traslla-
dar aquí perquè el pavelló comencés a tenir 
rodatge abans dels Jocs Olímpics. El partit 
va ser espectacular i el camp era totalment 
ple”, reconeix Jordi Villacampa, exjugador i 
actual màxim mandatari del Divina Seguros 
Joventut. Segons Villacampa, el club viu-
ria la inauguració del Palau Olímpic com 
el pas definitiu per convertir-se en un gran 
d’Europa. “Quan tens les eines, el producte, 
un bon escenari i al públic al teu costat, ja 
disposes de totes les circumstàncies per-
què  això pugui passar. L’equip era molt bo 
i, a més, després de guanyar la lliga del 91, 
vam passar a tenir 12.000 socis”, destaca el 
mític ‘8’. En aquella època, el periodista de 
Badalona Comunicació Xavi Ballesteros era 
un aficionat més de la Penya Verd-i-negra. 
Com a seguidor, l’actual locutor dels partits 

del Divina Seguros Joventut a Ràdio Ciutat 
de Badalona també va experimentar un gran 
canvi. “A Ausiàs March calia anar-hi dues 
hores abans de cada partit per agafar lloc si 
no tenies seient propi. En aquell moment, jo 
entenia que ser al pavelló era un privilegi”, 
valora Xavi Ballesteros. Segons el comuni-
cador badaloní, “quan la Penya s’instal·la 
a l’Olímpic es passa de la passió d’Ausiàs 
March a un ambient més relaxat”. En de-
finitiva, “la sensació de viure el bàsquet” 
quedaria desplaçada  “per la d’anar a veure 
bàsquet”. A nivell periodístic, el canvi de 
casa suposaria un enorme avenç. “Era com 
anar a treballar a un hotel de gran luxe i de 
cinc estrelles. Gràcies als Jocs Olímpics, a 
Badalona ho vam poder tenir tot”, assegura 
un Xavi Ballesteros que ‘debutaria’ com a 
periodista al diari El Punt la temporada de 
la conquista de la Copa d’Europa (93-94). 

Bernat López - redaccio@diaridebadalona.com Bernat López - redaccio@diaridebadalona.comDel 16/09 al 22/09/2016
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Villacampa: “Sense el bàsquet, 
Badalona perdria el seu gran referent”
El president del Divina Seguros lamenta la falta d’inversió per renovar el pavelló

“Hi ha ciutats que tenen un teatre; un edi-
fici; un monument… n’hi ha d’altres que 
es vinculen amb el futbol, l’hoquei, l’hand-
bol. Badalona, sense el bàsquet, perdria el 
seu gran referent”. Jordi Villacampa té clar 
que l’esport al qual ha dedicat i dedica la 
seva vida és el símbol de la ciutat. I, sens 
dubte, que el màxim exponent material del 
basquetbol al nord del Besòs és el Palau 
Olímpic, una de les icones de la localitat els 
darrers 25 anys. “L’element distintiu d’una 
ciutat s’ha de cuidar. El Joventut ha portat 
i porta el nom de Badalona arreu. Els que 
hem tingut la sort de poder viatjar per di-
ferents països i territoris, hem comprovat 
que a fora de la ciutat som admirats. Aquí 
sembla que ens hi hem acostumat”, afirma 

l’exjugador en una barreja de comprensió i 
nostàlgia. El pavelló no passa pel seu millor 
moment, sens dubte. Després d’un quart de 
segle sense grans inversions per renovar 
l’equipament, de propietat municipal però 
cedit al Divina Seguros Joventut, el Palau 
Olímpic pateix el pas del temps i la manca 
de manteniment, segons el president del 
club verd-i-negre. “Aquest pavelló té molta 
història i em sap greu que no hagi pogut 
rebre una gran inversió des de fa 25 anys. 
Això és una llàstima perquè l’Olímpic es 
va degradant”, recalca. “Falta una inversió 
important per a la teulada. Nosaltres no ho 
podem assumir. Tots ens hauríem de posar 
d’acord com a ciutat perquè aquest estadi 
funcioni durant molts més anys”, considera.

Manteniment de l’Olímpic
A L’ESPERA DE TORNAR A ACOLLIR GRANS ESDEVENIMENTS

Fa poc menys d’un any i al·legant motius 
de seguretat, el govern municipal va de-
cidir que el Palau Olímpic havia de ser 
clausurat com a espai per a celebrar-hi 
grans esdeveniments. L’Ajuntament 
va denegar el permís per a un concert 
d’Antonio Orozco a pocs dies de la data 
assenyalada, fet que va obligar a canviar 
d’escenari i va aixecar malestar dins de la 
Penya. Uns mesos més tard, la situació 
no ha variat. L’estadi no ha tornat a acollir 
cap gran acte no esportiu. El president 
Villacampa assegura que van escome-

tre les obres que exigia el Consistori, 
per motius d’aforament i evacuacions, 
assessorats per un gabinet d’enginyers 
contractat. A dia d’avui, apunta, estan 
pendents d’un informe de Bombers que 
l’Ajuntament haurà de revisar per tornar 
a tenir llum verda i poder obrir les por-
tes del Palau a actes que vagin més enllà 
del bàsquet. “S’han de tornar a fer grans 
esdeveniments perquè l’Olímpic sigui un 
pol d’atracció. L’impacte econòmic és 
molt positiu per tothom. Aquesta situació 
és trista”, lamenta Jordi Villacampa.

Tomàs Jofresa va ser el primer jugador 
entrevistat per Xavi Ballesteros al Palau 
Olímpic, però el millor record del periodista 
de Ràdio Ciutat dins del pavelló és d’una 
època més moderna. En el matx d’Eurolliga 
(2006-2007) on la Penya venceria el totpo-
derós Maccabi (98-92), Ballesteros viuria 
una de les seves millors jornades de feina. 
“Poder narrar una Penya on hi havia Rudy, 
Ricky, Bennet i Aíto en una competició com 
l’Eurolliga és irrepetible”, reconeix. Tot i 

Ambient especial; refugi 
de la família del bàsquet

afirmar que l’Olímpic “ha quedat gran 
pel Joventut actual”, Xavi Ballesteros 
reivindica la condició de pista única 
que té el Palau. “He viatjat per totes les 
pistes de l’ACB i per moltes d’Europa 
i hi ha una cosa que només he trobat 
a l’Olímpic: l’ambient de bàsquet. Hi 
ha una connexió total entre els nens i 
la plantilla professional. Quan entren 
aquí, els joves viuen dins de la família 
del bàsquet”, destaca el comunicador.     La construcció del pavelló va augmentar la xifra de socis / CJB

Amb Aíto va tornar la millor Penya / CJB
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El temporal, les precipitacions 
i vents de 120 km/h fan trontollar Badalona
La tempesta de dimarts a dimecres va deixar nombrosos desperfectes al carrer

Un arbre talla el carrer Sant Bru / Ajuntament

han relatat altres mitjans. També resulta 
quelcom destacable relacionat amb forts 
vents, però s’ha de separar del clàssic 
tornado. Un esclafit és un corrent d’aire 
descendent molt brusc que baixa des de 
la tempesta i, quan topa amb el terra, 
esclafa, tomba i trenca tot el que troba 
al seu pas, fent un escampall de dan-
ys, ens explica el meteoròleg badaloní. 
“Podríem dir que és com si es llancés 
una bomba d’aire”, simplifica. Un torna-
do, en canvi, és un espiral de vent que 
gira a molta velocitat i que xucla, com si 
fos un aspirador, tot el que troba.

El temporal de la matinada de dime-
cres ens va deixar impactants imatges, 
estralls i desperfectes a la via pública 
i, com acostuma a passar en aques-
tes ocasions, un pèl de confusió per a 
aquells que no tenim coneixements pro-
funds de meteorologia. Alguns mitjans 
de comunicació parlaven de “tornado 
a Badalona”. De debò ens va passar 
un tornado per sobre? No és exacta-
ment així. El fenomen que la ciutat ha 
experimentat aquesta setmana ha estat 
un esclafit, com explica l’expert físic i 
meteoròleg Oriol Rodríguez i com bé 

Badalona va viure un 
autèntic tornado?

Badalona ha estat una de les poblacions 
més afectades a Catalunya pel temporal 
d’aquesta setmana. La localitat va patir la 
matinada de dimarts a dimecres un epi-
sodi de temps sever amb pluges intenses 
acompanyades d’aparell elèctric, cala-
marsa i fortes ratxes de vent. Segons les 
dades recollides pel Servei Meteorològic 
de Catalunya, la intensitat de precipita-
ció va arribar a ser de 15,5 litres en 10 
minuts. L’estació meteorològica ubicada 
al Museu va registrar cops de vent que 
van arribar als 122 km/h. Aquesta ratxa 
de vent tan forta no és gens habitual en 
aquesta zona i és una de les més eleva-
des registrades mai en aquesta estació 
meteorològica. 

Incidències a la via pública
La tempesta va provocar diverses incidèn-

cies a la via pública. Es van aixecar tapes 
de clavegueram a causa de la pressió de 
l’aigua, diversos semàfors van deixar de 
funcionar i van quedar malmesos alguns 
fanals. També es van inundar alguns pas-
sos subterranis i es van registrat caigudes 
d’arbres i branques en diferents punts de 
la ciutat. Els serveis d’emergències i les 
brigades municipals van estar treballant a 
ple rendiment per solucionar els proble-
mes al carrer i el mobiliari urbà durant la 
matinada i bona part del dimecres. La nit 
de dimecres, les precipitacions i calamar-
sa van tornar a aparèixer i van perllongar 
algunes alteracions, com ara la del mal 
funcionament de certs semàfors. Una al-
tra conseqüència del fort temporal van ser 
les banderes vermelles a totes les platges 
de Badalona i el tancament del parc de Ca 
l’Arnús i Can Solei, dimecres.

Foto de la tempesta captada per Oriol Rodríguez
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L’Àrea Metropolitana de Barcelona va posar 
en marxa el passat 2014 un programa de 
millora d’infraestructures i de competitivitat 
de polígons industrials i àrees d’activitat 
econòmica que aquest 2016 ha arribat a la 
seva segona fase. Es tracta d’un pla posat 
en marxa per l’Àrea Metropolitana de Barce-
lona (AMB) que estableix una línia de sub-
vencions dotada amb un total de 30 milions 
d’euros, orientada a fomentar actuacions 
que promoguin la competitivitat i dinamit-
zació dels polígons i les àrees d’activitat 
econòmica de l’àrea metropolitana de Bar-
celona, i a la generació d’ocupació. La ini-
ciativa s’ha dividit en dues convocatòries: 
la primera, atorgada el 20/05/2015, va tenir 
una dotació de 10 milions d’euros, mentre 
que la segona, atorgada el 25/05/2016, 

Impacte de 47 milions 
d’inversió als polígons 
industrials de l’AMB
Les ajudes de l’Àrea Metropolitana per a la millora dels 
polígons de 24 municipis genera un miler de llocs de treball

compta amb una assignació de 20 milions 
d’euros.

Amb aquest programa l’AMB subvenciona 
fins a un 70% dels projectes atorgats, o 
fins a un màxim d’1.500.000€ mitjançant el 
procediment de concurrència competitiva. 
L’impacte econòmic del Programa sobre-
passa els 30 M€ subvencionats per l’AMB 
i arriba fins als 47 M€ d’inversió total ge-
nerada pel conjunt dels projectes, tenint en 
compte que al pressupost de l’administra-
ció metropolitana s’hi suma la inversió feta 
pels diferents beneficiaris. Cal considerar, 
també, que l’ocupació generada –entre fei-
na directa, indirecta i induïda– serà d’uns 
1.000 llocs de treball al llarg de l’execució 
del programa.

Aposta pel polígon Badalona Sud
AMB, Ajuntament i privats hi invertiran 2,4 milions d’euros

L’Ajuntament de Badalona i l’Àrea Metropo-
litana de Barcelona invertiran més de dos 
milions d’euros per millorar i modernitzar el 
polígon Badalona Sud. Aquest projecte pre-
veu actuacions per renovar infraestructures 
i serveis i inclou accions de manteniment 
del polígon com la rehabilitació d’una part 
de l’asfaltat i la millora de la senyalització. 
També es faran actuacions “smart city” com 
ara la instal.lació de fibra òptica i punts 
d’accés Wi-Fi, i de caràcter mediambien-
tal amb la millora de l’enllumenat públic 
amb tecnologia Led. El total de la inversió 
d’aquest projecte és de 2.140.987 euros de 
la qual un 30% serà cobert per l’Ajuntament 
de Badalona i un 70 % per l’Àrea Metropo-
litana de Barcelona en el marc de la segona 
convocatòria de subvencions del Programa 
de millora d’infraestructures i de competiti-
vitat de polígons industrials i àrees d’activi-
tat econòmica de l’AMB. 

Dos projectes privats
A aquesta convocatòria s’hi han presentat 
també 2 projectes més de caràcter privat, un 
per a la millora de l’enllumenat amb instal.

lació de tecnologia Led en un conjunt de 19 
empreses ubicades en polígons de Badalo-
na (Associació Empresarial Pedrosa), i un 
altre per a la millora del consum energètic 

1 - Presentació del projecte de renovació del polígon sud de Badalona 2 - Un dels 
principals carrers del polígon Badalona Sud 3- Polígon de Les Guixeres1 3

2

Badalona i Sant Adrià, per posar dos 
exemples de municipis de l’àmbit del 
Besòs, han vist degradar-se alguns dels 
seus polígons industrials els darrers 
anys, un fet que, sumat a la crisi, no ha 
ajudat a fomentar l’atracció de nou teixit 
empresarial.  És per això que el 80% de 
les actuacions atorgades es concentra 
entorn a la renovació i millora de polí-
gons obsolets, i un 20% posa l’accent 
en la millora de l’accessibilitat, amb 
l’obertura de nous carrers i la construc-
ció de rotondes, un aspecte també molt 
rellevant i amb marge d’evolució en uns 
espais molt propers a Barcelona i les 
seves rondes i que tenen la bona ubica-
ció i connexió com a principal actiu. La 
inversió generada en total serà de 9,41 
milions d’euros, la tercera més impor-
tant de les cinc gran zones d’inversió de 
l’AMB, per darrera del Delta del Llobre-
gat i del Corredor del Llobregat. L’àmbit 
del Besòs, en el comput global, supo-
sarà un 20% de la inversió generada.

Renovació 
de polígons 
obsolets a 
l’àmbit Besòs

Jaume Collboni, vicepresident de Desenvo-
lupament Social i Econòmic de l’AMB, ha 
explicat que “un dels objectius del govern 
de l’AMB per aquest mandat és crear llocs 
de treball de qualitat, davant dels principals 
problemes del territori: atur i precarietat la-
boral”. Afegeix que “calia impulsar ajudes 
al sector industrial per tal de sortir de la cri-
si.” Per Collboni, “els polígons industrials 
són les autèntiques pistes d’aterratge per a 
les empreses que decideixen venir al terri-
tori metropolità, i per això cal que estiguin 
en condicions òptimes, per ser sostenibles 
i tècnicament competitius”.

La realitat econòmica metropolitana
A l’àrea metropolitana de Barcelona hi ha 250 
polígons d’activitat econòmica (PAE), amb 

una superfície total aproximada de 8.000 
ha. N’hi ha a tots els municipis de metro-
politans excepte a Badia del Vallès i a Tiana. 
En aquests espais s’hi ubiquen unes 28.000 
activitats empresarials, que es distribueixen 
en els sectors següents:  37% del sector co-
merç; 22% de serveis; 20% indústries; 9% 
de l’àmbit constructiu; 8% logística i 4% 
d’altres sectors. Les principals actuacions 
que necessiten els PAE consisteixen en mi-
llorar els espais de producció amb instal·la-
cions i serveis adequats.

Més de 100 subvencions atorgades
Fins avui, l’AMB ha avaluat 165 sol·licituds 
presentades entre les dues convocatòries, 
de les quals se n’han subvencionat 109. 
D’aquest total de subvencions atorgades, 
aproximadament la meitat (49%) han es-
tat sol·licitades per empreses privades en 
col·laboració amb els Ajuntaments; un 40% 
correspon als consistoris, i l’11% restant, 
a associacions d’empreses. El primer tipus 
d’actuació, en termes de volum econòmic 
de les inversions aprovades, és l’eficiència 
energètica, amb 23,8 M€ d’inversió total 
generada. Les actuacions d’urbanització i in-
fraestructures de serveis segueixen amb 12,6 
M€. En tercer lloc se situen les actuacions 
de millora de mobilitat i accessibilitat, amb 
6,3 M€. I, finalment, les actuacions vin-
culades a rehabilitació de l’edificació amb 
4,3M d’euros.

d’una nau industrial de la ciutat (Caltor Ac-
tividades 2009). En total, la inversió gene-
rada a Badalona amb la suma d’aquests tres 
projectes supera els 2,4 milions d’euros.

Mapa de les inversions de les convocatòries de l’AMB / Infografia de l’AMB

Administració i projectes privats fan un esforç per millorar 
el polígon badaloní més proper a Barcelona

actualitat
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L’entitat presenta una nova alternativa que reduiria al mínim l’impacte al Turó de l’Enric

Des de fa un parell de setmanes, 
el contacte entre govern local i la 
Fundació Badalona Capaç s’ha in-
tensificat per tal de trobar un punt 
d’acord en la materialització del 
nou centre ocupacional  per a per-
sones amb discapacitat de l’entitat. 
Aquest dimecres, les famílies del 
col·lectiu s’han reunit amb l’alcal-
dessa Dolors Sabater i els tinents 
d’alcalde Oriol Lladó i Jose Téllez 
durant més de dues hores, en les 
que s’ha parlat de les propostes 
de l’executiu, que es coneixen des 
de la passada setmana, i de noves 
opciones afegides per la institució. 
La més assenyalada de les dues 
alternatives municipals, la del 
trasllat a una rehabilitada Mobba, 
no convenç ni a entitat ni a pares. 
La poca concreció del projecte i, 
sobretot, la manca de terminis, 
provoquen que el col·lectiu, de 
moment, el rebutgi categòrica-

Badalona Capaç presenta al govern 
una proposta modificada del projecte inicial

ment. El responsable d’Urbanis-
me, Oriol Lladó, explica que hi 
ha un estudi en marxa per deter-
minar l’estat estructural de l’edifici 
i s’està consultant a la Generalitat 
quina fòrmula legal s’hauria d’en-
tomar per dur a terme un hipotètic 
intercanvi. Un cop resolts aquests 
dubtes, el projecte serà més tan-
gible, si bé, admet Lladó, el punt 

feble de la idea continua sent el 
calendari. I és que, recordem, 
Badalona Capaç pretén accedir al 
seu nou centre el 2018, segons les 
previsions del projecte acordat ini-
cialment, i que volen que s’elevi al 
Ple de setembre. En aquest sentit, 
el col·lectiu va presentar aquest di-
mecres una nova proposta, sobre 
els plànols inicials a Morera, que 

Manifestació de Badalona Capaç, aquest dijous

modificaria els accessos i els vials 
d’entrada per evitar cap imapcte 
sobre el Turó de l’Enric, elaborats 
per un estudi d’arquitectes. A més, 
plantegen un pla de manteniment 
i millora del turó, així com la in-
clusió, dins el centre, d’un espai 
que serveixi per informar de l’es-
pai natural. El govern valora po-

sitivament el tarannà de Badalona 
Capaç i les seves aportacions, 
que, asseguren, estudiaran a fons. 
De moment, però, no es tanca cap 
porta i les converses continuaran 
els propers dies. El que sí sembla 
segur, avança Lladó, és que Bada-
lona Capaç no serà un dels temes 
del Ple d’aquest mes.

L’OPOSICIÓ PORTARÀ UNA MOCIÓ AL PLE

Badalona Capaç s’ha llançat al 
carrer per reivindicar la conse-
cució del seu nou centre ocu-
pacional a través del projecte 
inicial acordat. Aquest dijous, 
unes 200 persones de Badalona 
Capaç s’han manifestat al centre 
de la ciutat fins a la plaça de la 
Vila, on finalment es van reunir 
amb els grups de l’oposició i 
representants del govern. El 

col·lectiu ha demanat als grups 
que, si l’executiu no porta el 
punt a l’ordre del dia, es pre-
senti una moció per traslladar 
el debat sobre Badalona Capaç 
al Ple. A priori, tots els grups 
opositors estarien d’acord. 
També han iniciat una nova 
recollida de firmes i preveuen 
muntar una paradeta informati-
va a la plaça de la Vila.

Badalona també espera beneficiar-se’n
La Universitat Politècnica de Cata-
lunya (UPC) ha inaugurat oficial-
ment aquest dimecres el nou Cam-
pus Diagonal-Besòs, amb l’Escola 
d’Enginyeria de Barcelona Est que 
impartirà set graus universitaris i 
programes de postgrau i doctorat. 
Són tres edificis que han costat al 
voltant de 97,5 MEUR finançats 
majoritàriament per la Generalitat, 
la Diputació i els fons FEDER. El 

La UPC aterra al Barcelonès Nord 
amb el campus Diagonal-Besòs

Campus, de 53.000 metres qua-
drats, acollirà uns 3.500 estudiants i 
fins a 500 professors i investigadors 
i neix amb el repte de transformar 
socialment Sant Adrià i l’Eix Besòs 
en general, una de les zones més 
densament poblades i amb més 
risc d’exclusió social. Per això, el 
rector Enric Fossas, l’ha definit com 
a universitat ciutadana. A la inaugu-
ració del nou campus, que, segons Entrada al campus / UPC

el president Carles Puigdemont i 
l’alcaldessa barcelonina Ada Colau, 
representarà una nova “centralitat” 
de l’àrea metropolitana, també hi ha 
assistit l’alcaldessa Dolors Sabater. I 
és que Badalona també té la mirada 
posada en la UPC, que completa el 
triangle del coneixement del Barce-
lonès Nord amb el campus biomè-
dic de Can Ruti i el de Torribera de la 
UB, a Santa Coloma.
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El vial que creuarà l’antiga nacional s’implantarà en tres fases; la primera, aquest 2017

Badalona anunciarà els propers 
dies novetats i iniciatives a posar 
en marxa amb motiu de la Setma-
na de la Mobilitat. Una de les més 
destacades serà l’establiment d’un 
carril bici que connectarà Sant 
Adrià, Badalona i Montgat a través 
de la via intraurbana que anys en-
rere era la Nacional 2. El projecte 
s’emmarca en la voluntat de l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona de 
constituir vies segures que uneixin 
municipis per millorar la mobilitat 
més enllà dels vehicles privats i el 
transport públic, per tal de fomen-
tar la bicicleta. “És una idea dife-
rent al carril que va anunciar la Ge-
neralitat fins a Blanes, de caire més 
ociós”, explica el regidor de Mo-
bilitat, Francesc Duran. En realitat 
seran dos els carrils metropolitans 
que travessaran Badalona. El prio-
ritari i imminent serà el de l’antiga 
Nacional 2. Aquesta via es durà a 

Dos carrils bici connectaran Montgat, 
Badalona i Sant Adrià per la N-2 i per la costa

terme en tres fases, la primera de 
les quals començarà aquest 2017, 
amb una inversió de 400.000 
euros, i que sortirà de Montgat i 
arriba al carrer  d’en Prim, per Sant 
Bru. “És un tram o no hi ha metro, 
el més senzill de fer, i que aportarà 
una millora de connectivitat a la 

zona”, apunta Duran. La previsió 
és que el primer tram estigui con-
clòs la tardor de 2017 o fins i tot 
abans. Les dues fases següents 
comprendran entre Prim i el Palau 
Olímpic, la més complicada de 
les tres, i de l’Olímpic fins a Sant 
Adrià. El segon carril recorrerà 

Carril bici al passeig Marítim

Eduard Maristany de punta a punta 
i s’ha de diferenciar de l’actual ca-
rril que existeix en alguns trams de 
passeig Marítim i Rambla, indica 
el responsable de Mobilitat. I és 
que, el que existeix a dia d’avui, és 

un espai compartit i el que es pre-
tén establir en un futur és una via 
diferenciada. De fet, és probable 
que l’únic que es pugui aprofitar 
dels actuals carrils sigui el tram 
més proper a la Barca Maria.

Setmana de la Mobilitat
MILLORES A L’ENTORN DE CAN RUTI

La Setmana de la Mobilitat, en-
tre els dies 16 i el 22, prepara 
moltes activitats i altres anun-
cis, més enllà de la bicicleta. Un 
altre dels punts serà una cami-
nada des de la B-20 fins a Can 
Ruti, on s’anunciaran millores 
de la carretera i els accessos 
que pugen fins al campus i es 
mostrarà pintat el pas de zebra 
que uns activistes de la Taula 
de la Mobilitat van pintar de 

forma reivindicativa durant el 
passat mandat i que Albiol va 
sancionar econòmicament.
Aquest diumenge, per primer 
cop, Badalona, Santa Coloma 
i Sant Adrià col·laboraran du-
rant la Setmana de la Mobilitat i 
celebraran plegats una plegada 
popular per promoure l’ús de la 
bicicleta, amb inici a Santa Co-
loma i final a la plaça de la Vila 
adrianenca.
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El fet revifa les reivindicacions de nou material

Després d’un estiu més o menys 
tranquil a la ciutat a nivell d’inci-
dents, alguns sectors de la Guàrdia 
Urbana han tornat amb les reivin-
dicacions del darrer any sobre la 
taula, revifades els darrers dies per 
un nou incident a la comissaria del 
barri de Sant Roc. El passat diven-
dres, cap a les 10 de la nit, quan 
es produia el canvi de torn, l’únic 

Nou incident contra un agent 
a la comissaria de Sant Roc

agent present a la instal·lació va ha-
ver de sortir a cridar l’atenció a un 
cotxe que estacionava a la plaça re-
servada per al cos policial. Com va 
succeir fa uns mesos, els ocupants 
del cotxe van increpar l’agent i s’hi 
haurien encarat en actitud ofensiva, 
relaten fonts del cos. El policia, 
disposat a demanar ajuda a les pa-
trulles de la zona, es va veure im-

Enguany, el curs 2016-2017, a Ba-
dalona es repartiran més de 3.300 
beques amb les que les famílies 
podran finançar la totalitat o part 
dels àpats durant tots els mesos 
lectius. Aquestes ajudes van desti-
nades als alumnes amb necessitats 
socioeconòmiques escolaritzats 
al segon cicle d’educació infantil, 
primària i secundària obligatòria 
dels centres educatius públics. La 
concessió de les beques es duu 

a terme en base a un conveni de 
col·laboració entre l’Ajuntament i el 
Consell Comarcal del Barcelonès, 
que aporta recursos supramuni-
cipals. Enguany, ja consolidat al 
pressupost de 2016, el Consistori 
destinarà 1,82 milions d’euros a 
les beques menjador. Al marge, 
una partida de 130.000 servirà per 
a nodrir les ajudes destinades a 
escoles bressol, que inclouen es-
colarització i àpats.

Badalona consolida 
1,8 milions per a 
beques menjador

possibilitat pel mal funcionament 
de l’emissora de ràdio i no va poder 
cridar ningú. Afortunadament, l’in-
cident es va tancar sense cap agres-
sió destacable, ja que van aparèixer 
companys d’una patrulla. El fet, que 
no va tenir greus conseqüències per 
a l’agent afectat, ha tornat a posar 
l’accent en la reclamació que grups 
sindicals com l’SFP han reivindicat 
fortament el darrer any, relatives a 
la necessitat de noves emissores i 
armilles antibales, així com la pe-
tició de tancament de la comissaria 
de Sant Roc. El darrer any, des del 
govern s’afirmava que es posarien 
en marxa processos de compra tan 
d’armilles antibales, l’adquisició de 
les quals es va iniciar aquest estiu, 
i de noves emissores i aparells de 
radiotransmissió. També existeixen 
partides per a recursos com alco-
holímetres i drogotests.
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Badalona acollirà el proper 25 de setembre 
una cursa de caire ben especial que pre-
tén batre un registre mundial. Es tracta de 
la Global Energy Race, un esdeveniment 
esportiu organitzat per Bimbo que es des-
envolupa de forma simultània a 22 països 
del món i 37 ciutats, una de les quals serà 
Badalona.

Badalona s’afegeix a Madrid 
A Espanya, el creixement de Bimbo Global 
Energy es tradueix en la incorporació de 
Badalona com a nova seu de la prova. El 
municipi i l’entorn de Barcelona s’uneixen 
així a Madrid, que torna a formar part de 
la iniciativa després d’estrenar-se el passat 
any.
Es tracta de la 2a edició d’aquesta expe-
riència que va obtenir bons resultats el 

La cursa simultània a 22 
països del món que vol batre el 
rècord Guinnes de participació
Vol congregar més de 100.000 persones corrent a la 
vegada a 37 ciutats diferents, entre elles Badalona

passat any en la seva estrena. L’objectiu 
és reunir a més de 100.000 persones arreu 
del món. Ja et pots inscriure i trobar tota la 
informació a la seva web: 
www.globalenergyracebcn.com

Premi: inscripció per a Pequín
Els guanyadors absoluts de la prova de 10 
km de cada país en categoria masculina i 
femenina rebran com a premi la inscripció 
directa i amb totes les despesas pagades 
per a córrer la Bimbo Global Energy de 
l’any vinent a la capital de Xina, Pequín. 
“Aquesta cursa és un esdeveniment molt 
important per a nosaltres, ja que uneix 
a totes les comunitats en les que bimbo 
està present. Per primer cop, realitzarem 
la cursa als 22 països en els que tenim 
presència, apunta el director general del 

1 - Presentació de la cursa d’enguany, amb Ona Carbonell i Joel González 
2 i 3 - Edició del passat any pels carrers de Madrid / Fotos: Global Energy Race1 3

2

Grup Bimbo, Daniel Servitje. 

37 ciutats; 22 països
A més de Madrid i Badalona, la 2ª BIMBO 
Global Energy es disputarà a Lisboa (Portu-
gal); Sheffield (Regne Unit); Pequín (Xina); 
Brasília, Sao Paulo, Belo Horizonte y Floria-
nópolis (Brasil); Buenos Aires (Argentina); 
Guatemala (Guatemala); Asunción (Para-
guay); Santiago (Chile); Cartagena, Cali i 
Pereira (Colòmbia); Caracas (Veneçuela); 
Montevideo (Uruguay); San Salvador (El 
Salvador); Lima (Perú); Managua (Nicara-
gua); San José (Costa Rica); Panamà (Pa-
namà); Tegucigalpa (Hondures); Guayaquil 
(Equador); Long Beach, Filadelfia, Orlando 
i Phoenix (USA); Calgary y Hamilton (Ca-
nadà); y Mèxico D.F., Guadalajara, Mèrida, 
Monterrey, Puebla i Veracruz (Mèxico).

Cursa  Bimbo 2015 a Madrid

La base de la cursa serà el 
passeig Marítim, escenari 
del qual partiran els dos 
recorreguts que ofereix la 
Global Energy Race: un de 
3 quilòmetres, més assequi-
ble per a famílies i amb una 
sandwitx party posterior per 
a tothom dins d’un ambient 
molt festiu, i un altre de més 
complet de 10km, que reco-
rrerà part de la ciutat i pràc-
ticament tota la línia de mar 
de la ciutat.
Com dèiem, la major pecu-
liaritat de la cursa és batre el 
rècord Guinness de nombre 
de ciutats a les que s’està 
desenvolupant la cursa al 
mateix temps: un total de 37. 
A Espanya, les dues seus 
seran Madrid i Badalona. 
Altres ciutats del món seran 
Lisboa, Sao Paulo, Santia-
go de Chile, Philadelphia, 
Buenos Aires o Pekín, entre 
d’altres.

Recorreguts 
de 3 i 10 
quilòmetres

Plànol dels recorreguts a Badalona / Global Energy
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Valoren aquest bloqueig com una exclusió social

La Fundació Ateneu Sant Roc, el 
Col·legi Lestonnac i la Parròquia 
de Sant Roc aixequen, des de fa 
mesos, la veu contra la situació 
de fractura digital i precarietat 
tecnològica que rep el barri de 
Sant Roc. Després d’intentar 
negociar amb l’empresa Movis-
tar i que aquesta es negués a 
instal·lar la fibra i arreglar les 
seves pròpies instal·lacions per 
ampliar l’ADSL, les tres entitats 
han arribat a la conclusió d’un 
“absolut desinterès i de men-
yspreu”. A més, valoren que el 
bloqueig a aquest accés és una 
forma d’exclusió social, ja que 
“fer arribar un servei digital de 
qualitat a tots els barris hauria 
de ser una de les prioritats prin-
cipals de les companyies telefò-
niques”. En total, l’Ateneu Sant 
Roc i l’escola Lestonnac tenen a 
la seva disposició una seixan-

Entitats denuncien 
la fractura digital a Sant Roc

tena d’ordinadors, dels quals 
reben una velocitat de connexió 
d’entre 1 i 3 Megabytes i una 
velocitat de baixada de dades de 
0,04 Mb per ordinador, que no 
arriba a atendre suficientment 

als veïns que volen formar-se 
en l’ús de les noves tecnologies, 
com així tampoc a les aules 
d’estudis on centenars de joves 
fan servir per completar la seva 
formació acadèmica.

Foto: Arxiu

Foto: Toni Aguilar

Comença un nou curs i no hi 
ha millor manera que ence-
tar-ho amb una gran xocolatada. 
D’aquesta manera ho farà l’As-
sociació de Veïns de Can Claris 
aquest dissabte, 17 de setembre, 
a partir de les cinc de la tarda, 
on tots els veïns i veïnes, gran i 
petits, seran convidats a degustar 
d’un got de xocolata a la plaça de 
Joan Miró. A més a més, la festa 
d’inauguració del curs 2016-

2017 comptarà amb un total de 
sis activitats per a tota la mai-
nada: rocòdrom, inflables, karts 
ecològics, tallers de maquillatge, 
ludoteca i inflables del Shrek i 
Divertiland. Amb tot això, l’AV de 
Can Claris iniciarà les seves acti-
vitats com les sortides culturals, 
els tallers de sevillanes, flamenc, 
balls llatins i informàtica, com 
així també les reivindicacions del 
barri.

Xocolatada 
a Can Claris per 
rebre el nou curs
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El centre oferirà una gran festa el dia 24

El Centre Comercial Montigalà 
celebra aquest setembre 25 
anys i ha engegat un complet 
cicle d’activitats i sortejos espe-
cials pels seus clients. Fins a l’1 
d’octubre, els veïns de Badalona 
tindran l’oportunitat de conèixer 

El CC Montigalà celebra 25 
anys amb un cicle d’activitats

l’exposició 25 anys d’història, 
una completa mostra organitza-
da amb el suport del Museu de 
Badalona i la pàgina de Facebook  
‘’Badalona Recuerdos’ que inclou 
vinils i vídeos específicament 
produïts per l’ocasió. A més, la 

gran superfície ha organitzat una 
campanya promocional entre el 
9 i el 24 de setembre mitjançant 
la qual els participants podran 
guanyar un dels tres premis dis-
ponibles: un viatge al Carib per 
a dues persones, un iPhone 6S 
o bé accedir a un concurs per a 
10 persones que competiran per 
guanyar un cotxe Hyundai model 
i20. El gran premi final arribarà 
l’1 d’octubre, amb el sorteig d’un 
cotxe Hyundai model i20. Com a 
acte central, dissabte 24 de se-
tembre, Montigalà celebrarà una 
gran festa d’aniversari aprofitant 
la festivitat barcelonina de La 
Mercè en la qual els assistents 
podran gaudir de multitud d’ac-
tivitats com actuacions, especta-
cles, música, concerts, cercaviles 
i food trucks, entre d’altres sor-
preses. Hi participaran destaca-
des entitats del territori.

Tusgsal ha rebut el distintiu de 
garantia de qualitat ambiental que 
atorga la Direcció General de Qua-
litat Ambiental del Departament 
de Territori i Sostenibilitat de la 
Generalitat de Catalunya. Es tracta 
d’una identificació que s’atorga a 
vehicles d’empreses respectuo-
sos amb el medi ambient per re-

conèixer que es compleixen uns 
requisits d’excel·lència ambiental 
més enllà dels que són establerts 
com a obligatoris per la normativa 
vigent. Aquests criteris tenen en 
compte aspectes com la gestió de 
la flota, formació dels conductors, 
tipus de vehicles i altres accions 
de compromís ambiental.

TUSGSAL rep el 
distintiu català de 
qualitat ambiental 

Foto d’arxiu de TUSGSAL

Exposició dels 25 anys del CC Montigalà



21Eduard Monterde - publicitat@gestiocomunicativa.comopinió20 Redacció - redaccio@diaridebadalona.com publireportatge

No volem un Ausiàs March 2
Aquest dissabte farà exactament 25 anys que el Pa-
lau Olímpic obrís les portes a Badalona per veure 
un emotiu i històric Joventut-Aris de Salònica que 
va servir per estrenar una instal·lació que canviaria 
la ciutat. A un any dels Jocs Olímpics, claus en la 
història recent de la nostra localitat, els amants del 
bàsquet i el club més important tenien una nova 
llar que es convertiria en una icona de la història 
badalonina. El pavelló municipal ha viscut grans 
moments i ha vist jugar algunes de les figures més 
destacades del basquetbol espanyol, europeu i fins 
i tot mundial. Però el màxim record possible és 
amb aquell Dream Team d’Estats Units al 92.
Un quart de segle més tard, la situació és diferent. 

El Palau Olímpic ja no és la mateixa flamant i moder-
na instal·lació que era llavors, a principis dels 90. El 
bàsquet i el Joventut tampoc. La Penya en els darrers 
anys ha vist com el seu pressupost s’ha anat reduïnt a 
marxes forçades passant de 7 milions d’euros a tenir 
que sobreviure amb gairebé un. Per tant, sobren les 
paraules per el que fa el club a nivell esportiu.
L’Olímpic conserva la seva màgia, grans moments i 
una essència de bàsquet que tenen pocs equipaments 
a l’Estat, però li manquen recursos. Li han mancat els 
darrers anys i li manquen ara. No sabem si la partida de 
que rep el club de manteniment per part de la Fundació 
és o no suficient però s’ha de cuidar un símbol arqui-
tectònic i esportiu que va meravellar tothom i que és 

EDITORIAL

una referència a Badalona. Tant a nivell exterior, on 
potser les instal·lacions necessiten un rentat de cara, 
com a nivell estructural, el Palau necessita que s’hi 
inverteixi. El tancament de l’equipament pel que fa 
a la celebració d’esdeveniments multitudinaris, com 
ara concerts o festes, la passada tardor, va ser un 
dels fets que constaten aquest extrem, més enllà de 
l’afectació que allò pogués suposar per al club, que 
gestiona l’espai. L’entitat i la societat no passa per 
els seus millos moments però sens dubte el pave-
lló necessita una empenta. Si no s’actua aviat ens 
trobarem amb un Ausiàs March 2, una instal·lació 
obsoleta que els governs van decidir abandonar ara 
fa 25 anys.

Mirar pel retrovisor

Passi per la pedra

Massa vegades els líders polítics miren 
pel retrovisor per veure què fan els altres. 
Sempre he pensat que si el projecte és 
ferm i se sap cap a on es va, no cal estar 
pendents de què fa l’adversari polític. Ni 
pensar què hagués fet ell, ni com ho feia, 
ni què farà si jo prenc segons quina de-

L’Aftenposten, el diari més gran de No-
ruega, publicava en portada la setmana 
passada una carta insòlita, un text molt 
dur contra Mark Zuckerberg i la política 
de censura de la seva companyia, Face-
book. El rotatiu denunciava que la xarxa 

cisió. Si el projecte és ferm i el projecte 
de ciutat també, no cal. Cal estar segur 
i tirar endavant. Sense complexos i sen-
se inseguretats. Massa vegades l’ombra 
allargada del que ha ocupat el nostre 
càrrec abans ens fa sentir perseguits. 
També l’ombra d’aquell que segueix els 
talons de qui governa amb l’objectiu 
d’ocupar el seu lloc. No sé que faria jo 
si governés Badalona. Però sí que sé que 
ho faria a la meva manera. Sense pensar 
què va fer abans Xavier Garcia Albiol. 
L’ex alcalde és llest, popular i populista. 
I de cada acció del govern actual en treu 
punta i profit. Però l’estil Garcia Albiol, 

social havia vetat la famosa fotografia de 
Kim Phuc i altres nens vietnamites fugint 
desprès d’un atac amb Napalm del seu 
propi exèrcit. Una fotografia icònica, sen-
se cap mena de dubte. Una foto que tota 
generació hauria de poder veure. Però 
Facebook la va censurar davant la seva 
estrica política de nus infantils.
La carta del diari noruec considera aquest 
fet un “abús de poder” i adverteix que 
l’actitud de Zuckerberg atempta contra 
“un dels pilars de la nostra societat”, la 
llibertat d’expressió. Però no vull parlar 
aquí de la política de censura de Face-

és l’estil Garcia Albiol, i en una altra ma-
nera de fer, completament allunyada està 
la clau del nou govern. Massa vegades 
els governs pensen en què no han de fer 
malament per no perdre vots les properes 
eleccions i s’obliden del que han de fer 
bé segons com son ells, marcant estil i 
concepte. Amb un model de ciutat ferm 
i un projecte sincer, valent, honest i ge-
nerós, es marquen distàncies d’anteriors 
govern i es crea una manera de fer pròpia. 
L’estil Albiol no es combat amb l’estil Al-
biol. La copia de la copia no funciona. A 
Xile la campanya pel “no” en el plebiscit 
del 1988 per la derogació del règim de 

book, ni sobre si aquesta va ser una 
decisió encertada o no (presa, per altra 
banda, per un algoritme informàtic). Vull 
parlar del cinisme del diari noruec. Quan 
l’Aftenposten, o qualsevol diari, decideix 
tenir presència a Facebook i penjar allà 
els seus articles i les seves fotografies, 
ho fa amb la voluntat d’aprofitar-se de la 
immensa massa social d’aquesta xarxa. 
Ho fa, en darrera instància, per arribar a 
més gent, crear opinió, guanyar prestigi i 
vendre més diaris, o potser més anuncis. 
I, com qualsevol de nosaltres, quan un 
contracta un servei o es fa d’un club, ho 

Pinochet va ser tant espectacular, que 
els partidaris del dictador la van copiar. 
Amb el seu estil particular, però la van 
copiar. Van començar a fer el que feien 
els del NO. I es van equivocar. Jo no vull 
la còpia. Em quedo amb l’original. Un 
exemple: L’arribada de Mireia Belmonte a 
l’aeroport amb totes les autoritats i Xavier 
Garcia Albiol obrint-se pas des de la seva 
talaia. No es una situació còmode per un 
Govern que no és així. Que de fet, és tot 
el contrari.  Doncs no feu el mateix. Fora 
complexos. Busqueu noves fórmules. 
Amb el vostre estil i projecte i sense mirar 
pel retrovisor. 

fa acceptant les seves normes. En aquesta 
nova era de la comunicació a través de 
la xarxa, hem creat una idea falsa sobre 
tot allò que és gratis (o ho sembla), com 
si tinguéssim dret sobre tot allò que és 
a Internet. Però no és així. L’Aftenposten 
pot pensar que Zuckerberg té una mena 
de responsabilitat moral i universal donat 
el seu gran poder, però, mirin, no haver-li 
donat aquest poder. Si no els agrada, no 
hi juguin. Surtin de Facebook.
I recordin les paraules de Marx: “Mai for-
maria part d’un club que m’acceptés com 
a soci”.  Groucho Marx, és clar.
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Gemma Liñán
Periodista de El Nacional

Fa uns dies la llista Bib Gourmand Mi-
chellin 2016 ha donat a conèixer la llis-
ta de restaurants de l’Estat Espanyol. Es 
tracta de restaurants on pots menjar amb 
una gran qualitat i a preus per a totes les 
butxaques. Hem conversat amb l’Estefa-
nia Merino, responsable del restaurant 
Olmosgourmet situat al polígon Badalona 
Grandland.

Com heu rebut aquesta distinció?
Estem molt contents. Entrar a la llista 
BIB Gourmand Michelin 2016 representa 
el reconeixent a la nostra feina després 
d’obrir l’Olmosgourmet a Badalona ara fa 
10 anys. De fet, portem 3 anys amb aquest 
reconeixement a la guia Michelin i aquest 
any ho hem rebut amb molta il·lusió.

De fet, la història del restaurant Olmos-
gourmet té una gran tradició familiar
Sí. Els nostres pares s’han dedicat sem-
pre al món de l’hosteleria i han localitzat 
els seus restaurants a les zones indus-

La Guia Michelin menciona Bib Gourmand 
a un restaurant de Badalona

trials. Els nostre avis, a l’any 1960, ja van 
obrir el primer establiment que portava 
per nom Olmos 1. De fet, nosaltres varem 
aprofitar l’oportunitat que ens van oferir 
els pares i vam muntar aquest restaurant 
en aquesta zona industrial de Badalona.  

A part de la tradició familiar també us 
heu format durant molts anys, no?
Nosaltres hem estudiat a l’Escola d’Hos-
teleria Hofmann. Aquests estudis ens han 
permès anar més enllà. Li donem la volta 
a plats tradicionals i apliquem tècniques 
que hem après dels millors xefs del país.

I amb quins projectes esteu treballant 
ara mateix?
Per aquesta tardor hem preparat diver-
sos plats nous de temporada . I de fet ja 
estem pensant amb la carta de plats que 
oferirem durant el proper Nadal. Durant 
les festes ens agrada fer plats per dinars 
i sopars per a grups i també servei de cà-
tering. Per Nadal obrim diverses nits per 
sopars de grups i utilitzem la planta de 
baix del restaurant,la cafeteria, per posar 
música com a servei pels nostres clients. 
Són nits llargues però també molt diver-
tides.

On podem trobar el restaurant Olmos-
gourmet?
El restaurant el trobareu al carrer Carrer 
de Francesc Teixidó, 7, just al polígon in-
dustrial Badalona Sud, molt a prop de les 
mítiques tres xemeneies.

Parlem amb les responsables del restaurant badaloní Olmos Gourmet

Restaurant Olmos Gourment  
Carrer de Francesc Teixidó, 
nº 7 (Polígon Badalona Sud). 
Tel. 93 320 55 42 
Badalona

A les fotografies:

Paula Merino, 24 anys. Titulada en 
Hosteleria per l’ escola Hofmann de 
Barcelona

Estefania Merino, 29 anys. Res-
ponsable de la sala tècnica de pro-
tocol, weeding planner. Ha cursat 
formació completa i avançada de 
cuina a l’escola d’hosteleria Hof-
mann

Redacció - redaccio@diaridebadalona.com

David G. González
Periodista
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LA TASQUETA 
del Port

Marisqueria · Tapes · Paelles · Peix · Fideuà

Mariscada la Tasqueta: 2 Persones 29,90 €
Musclos, cloïsses, navalles, gambes, escamarlans, bou de mar, cossos.

Port Marina Badalona, local 18-19 Tel. 93 387 99 74
AMB L'ENTREGA D'AQUEST ANUNCI UNA AMPOLLA DE VI TURBI

Menú diari
(Paella i fideuà)

de dimarts 
a divendres 

11,90€

L’empresa aprofita el matx contra el Fenerbahçe per organitzar un acte pels seguidors

Divina Pastora Seguros vol cele-
brar el seu vincle amb la Penya 
realitzant un gran esdeveniment 
dedicat als socis i als simpa-
titzants de l’entitat badalonina. 
Aquesta voluntat ha dut el prin-
cipal patrocinador del Joventut a 
organitzar un acte d’obertura de 
temporada pel pròxim 18 de se-
tembre, data en la qual el primer 
equip verd-i-negre es presentarà 
davant l’afició. Aquell dia, a partir 
de les 20h, les graderies del Palau 
Olímpic de Badalona s’ompliran 
per rebre l’actual subcampió d’Eu-
ropa, el Fenerbahçe del mite Zel-
jko Obradovic. Dues hores abans 
de l’inici del partit de presentació, 
Divina Pastora oferirà a tots els 
seguidors verd-i-negres un acte 
de benvinguda a la temporada 
2016-2017. Les portes del pavelló 
s’obriran a partir de les 18h i tots 
els assistents podran gaudir de 

Divina Pastora prepara 
una gran festa al Palau Olímpic

diferents sorpreses organitzades 
per Divina Pastora Seguros. Tots 
els jugadors del primer equip i les 
noves incorporacions participaran 
en l’acte, així com els jugadors de 
l’escola de bàsquet i les categories 
base. L’únic efectiu de la primera 
plantilla que no podrà assistir a la 
presentació oficial de la tempora-
da serà el polonès Tomasz Gielo. 
L’aler pivot aterrarà a Badalona a 
partir del 20 de setembre, ja que 
aquest cap de setmana encara es-
tarà disputant els darrers partits 
de classificació per l’Eurobasket 
2017 de Finlàndia, Romania, Tur-
quia i Israel. Sense Gielo i amb el 
dubte de saber si Miralles podrà 
entrar en la rotació, la Penya es-
pera poder oferir una bona imatge.

Crida de Zeljko Obradovic
Només va estar un any a Bada-
lona, però l’estima que té Zeljko 

Obradovic a la ciutat i al Divina 
Seguros Joventut sempre ha estat 
palpable. Acompanyat pel seu en-

Amistós contra el Fenerbahçe i acte de presentació del patrocini / D.Grau

trenador ajudant, el badaloní Jo-
sep Maria Izquierdo, el tècnic de 
la Copa d’Europa del 94’ enregis-

traria un vídeo des de la seva resi-
dència d’Alella per animar l’afició 
a que ompli l’Olímpic diumenge.
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Cohesió de grup 
i molta càrrega de treball a Vielha
La Penya jugarà contra el Dominion Bilbao Basket abans de rebre el Fenerbahçe

 Setmana exigent a Vielha / CJB

Després de sumar el primer triomf de la pre-
temporada a Llagostera i davant l’ICL Man-
resa (87-82), la plantilla del Divina Segu-
ros Joventut es desplaçaria dilluns passat 
fins a Vielha per dur-hi a terme la clàssica 
concentració d’estiu. Acompanyats pels 
vinculats del CB Prat (Sergi Costa, Xabi 
López-Arostegui, Óscar Amo i Terrence 
Bieshaar) i pel vinculat de l’Arenys Joven-
tut (Nenad Dimitrijevic), tots els jugadors 
d’Ocampo menys Gielo han completat cinc 
dies d’entrenament molt intensos. Durant 
tota la setmana, la Penya ha realitzat ses-

sions dobles de treball, alternant exercicis 
de força i resistència, així com jornades 
de treball tècnic i tàctic. “Hem d’aprofitar 
aquesta concentració per cohesionar l’equip 
i per augmentar molt la càrrega de treball. 
L’objectiu és preparar els jugadors per tot 
allò que hauran d’afrontar durant la tempo-
rada”, apuntava Dani Moreno, preparador fí-
sic del Divina Seguros, abans de viatjar cap 
a la Vall d’Aran. Avui, de baixada de Vielha, 
la Penya pararà a les Borges Blanques per 
jugar-hi el cinquè amistós (20:15h). El rival, 
el Dominion Bilbao Basket de Carles Duran. 

Diuen els que el coneixen que és un 
geni. I no parlen de l’aspecte basquet-
bolístic, que això és una evidència 
per tothom. Ho diuen com a persona. 
Zeljko Obradovic ho ha guanyat tot i 
allà on va deixa empremta. Però hi ha 
una curiositat: Badalona li va deixar 
empremta a ell. Només així es pot 
explicar que un crack com ell tingui 
temps i sobretot il·lusió per ajudar a la 
Penya. Quan va decidir que el Fener-
bache jugués a Badalona gratis ho va 

Perquè Zeljko Obradovic s’estima tant el Joventut?

fer assumint la responsabilitat davant 
el president turc. I després ha accep-
tat fer tot tipus de promoció com el 
vídeo que va gravar amb Izquierdo 
on demanaven a la gent que vagi al 
Palau. Va ser el primer club on va 
entrenar fora del seu país, va ser la 
seva primera experiència fora de casa 
i va ser tot perfecte en guanyar l’Eu-
rolliga. Zeljko s’estima a la Penya i és 
per això que és un mite verd-i-negre i 

Xavi Ballesteros Periodista especialitzat en bàsquet
BADALONA ÉS BÀSQUET

“Penso que aquesta 
plantilla és una de les 
tres o quatre millors 
de tot Espanya”

Molins farà de base i 
Nunes es converteix 
en escorta. Parra ha 
d’adaptar-se al ‘3’

La generació del 2000 
impulsa un salt qualitatiu al júnior
El júnior del Divina Seguros es renova i reestructura diverses posicions dels jugadors

El júnior del Divina va debutar a la lliga guanyant a Sant Pep / B.López

Amb diversos membres de la promete-
dora generació U16 que ve de guanyar el 
campionat d’Europa i amb algunes peces 
de segon any, el Divina Seguros Joventut 
ha buscat construir una estructura d’equip 
júnior més sòlida que la d’anys anteriors. 
Des de l’entitat s’espera que la brillant tra-
jectòria dels cadets que fan el salt ajudi a 
fer créixer el bloc fins a un estadi superior. 
“Apostem pel Pol Molins en la posició de 
base. La temporada passada va acabar a 
un bon nivell, fet que li va donar la possi-
bilitat d’anar a la U17. Aquesta experiència 
l’ha ajudat a començar l’any treballant amb 
molta seriositat”, destacava Dani Miret, 
tècnic verd-i-negre, en la conversa man-
tinguda amb aquest diari. “L’altre base que 
tenim és en Dídac Cuevas. És un dels ju-
gadors que fa el salt del cadet. Ve d’exhibir 
un nivell competitiu molt alt en l’europeu 
U16. Va anotar més de dos triples per par-
tit, tot i que encara ha de madurar. Neces-
sitem que mantingui l’espurna d’anotació 
i que, alhora, comenci a dominar el joc”, 
afegia el tècnic per completar l’anàlisi de 

la posició de director. 

Pedro Nunes, de cervell a canoner
Pel que fa a la línia exterior, el Divina Se-
guros pot presumir de jugadors de primer 
nivell, algun dels quals canviarà de rol. “El 
jugador número u, el nostre referent, és 
Pep Busquets. Va patir una greu lesió la 
temporada passada, però va poder entrar a 
la U17. Aquest any ha de combinar júnior 
i Prat i necessitem veure’l més contundent 
de cara a cistella. Diria que és un dels nos-
tres projectes més importants”, assegurava 
Miret. En relació a Pedro Nunes, el brasiler 
“passarà a jugar d’escorta” després de fer-
ho la temporada anterior com a base. “Té 
un físic espectacular i en categoria cadet va 
ser un dels més dominants”, advertia el seu 
entrenador. Per altra banda, i segons Dani 
Miret, “en Joel Parra ha estat un dels nois 
més valorats i més competitius de la U16” 
campiona d’Europa. “L’hem d’ajudar a aca-
bar de fer la transició cap a jugador exterior. 
Físicament encara té dificultats, tot i que 
cada vegada té més amenaça”, valorava el 

tècnic badaloní. Després de Parra, Manel 
Signes completa la línia d’alers de la Penya. 
“Físicament, en Manel és un jugador inte-
ressant. És un aler de dos metres que tira de 
tres i amb molta capacitat per finalitzar per 
sobre la cistella”, subratllava Dani Miret. 
Cal destacar que el Divina Seguros Joven-
tut també disposarà d’una àmplia varietat de 
quatres, demarcació que es repartiran Eric 
González, Arnau Parrado i Alejandro Galán. 
“L’Eric té moltes ganes. Està millorant el seu 
tir i ara ha d’aconseguir més velocitat a l’ho-
ra de jugar i d’assumir les accions. Parrado 
ha experimentat una evolució molt gran, 

però ha de controlar la seva irregularitat. 
Galán ha de marcar diferències. Ha de ser 
un dels pilars, ja que té una oportunitat de 
ser important per la Penya”, resumia l’en-
trenador del júnior. En darrer terme, els dos 
cincs purs del Divina són ‘rookies’. Modes-
tas Marscionka i Karl Karpin fan el salt del 
cadet i necessitaran un procés d’adaptació 
llarg. “Tots dos han de ser competitius, ano-
tar amb regularitat i acompanyar accions”, 
exigia Miret. El tècnic celebra el fet que els 
integrants de la plantilla ja es coneguin de 
temporades anteriors i reconeix comptar 
amb “un dels tres millors blocs d’Espanya”. 



C.F. Badalona 27Albert Fibla - redaccio@diaridebadalona.comC.F. Badalona26 Albert Fibla - redaccio@diaridebadalona.com

LA PRÈVIA 5a Jornada. Municipal de Montigalà, dissabte 17 de setembre. 17’45 h.

Un líder inesperat visita 
Montigalà

CF BADALONA
Entrenador: Manolo González

CD EBRO
Entrenador: Emilio Larraz

Gabarre

Víctor Bravo

Moustapha
Kevin Lacruz Canario

Iván Forte

 EnekoPajarero  Maureta Alfonso

Marqueta

Musa

Toni Lao

Marcel Serramitja

Iván Agudo

Bruno

Sergio Maestre

Fran Grima
Aleix Coch Moyano

Morales

Sandro

Espanyol B: Rubén, Carles Soria, 
Aaron, Iago, Lluís, Álex López (Rivas, 
59’), Melendo, Borja, Gual (Cristo, 
63’), Rufo, Pibe (Glauder, 46’).  

Badalona: Morales; Moyano, 
Aleix Coch, Robusté (Coulibaly, 
54’); Fran Grima, Toni Lao, Sergio 
Maestre, Musa; Víctor (Bruno, 67’), 
Marcel Serramitja (Sandro, 80’) i 
Iván Agudo. 

Gols: Musa (45 ‘); 0-2: Lluís (51 ‘); 
1-2: Soria (82 ‘); 1-3: Bruno (83 ‘); 
2-3: Cristo (90’).

Àrbitre: Sr. Muñoz Pérez (C. Valen-
cià). Ha amonestat Robusté (14’), 
Sergio Maestre (40’), Rivas (65’), 
Cristo (68’), Musa (75’), Fran Grima 
(86’). Va expulsar Iago (45’) 
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ESPANYOL B            BADALONA

  Equip PTS GF GC

 1. Ebro 10 7 3
 2. Barcelona B 9 11 7
 3. València B 8 9 5
 4. Cornellà 8 5 1
 5. Alcoià 8 6 4
 6. At. Balears 8 5 3
 7. Badalona 8 4 2
 8. L’Hospitalet  7 3 1
 9. Hércules 6 6 4
 10. Sabadell  6 3 4
 11. Prat 5 2 4
 12. Vila-real B 4 6 6
 13. Espanyol B 4 5 5
 14. Llagostera 4 3 4
 15. Gavà 3 4 8
 16. Mallorca B 3 3 7
 17. Lleida 1 1 2
 18. At. Saguntí 1 3 8
 19. At. Llevant 0 1 4
 20. Eldenc 0 1 6

Classificació

 Espanyol B  2 - Badalona 3
 Prat 1 - Lleida 1
 At. Saguntí  2 - València B  2
  Ebro  1 - Eldenc  0
 At. Balears 2 - Gavà  2
 Vila-real B 3 -  Sabadell  1
 Mallorca B  0 - Cornellà 3
  Alcoià  3 - Barcelona B 2
 L’Hospitalet  1 -  At. Llevant  0
                 Hércules 1    - Llagostera 0 

Resultats 3a jornada Propera jornada

 Badalona  - Ebro 
 Barcelona B -  At. Balears
 València -  Hércules
 Sabadell -  Alcoià
 At. Llevant -  Cornellà
 Gavà - Mallorca B
 Llagostera   -  Vila-real B
 Lleida   -  Espanyol B
 L’Hospitalet -  Prat
 Eldenc   -  At. Saguntí

En un horari gens habitual, a 
tres quarts de sis de la tarda, 
aquest dissabte el Badalona 
rebrà el primer classificat de 
la lliga, que no és un altre que 
el CD Ebro. Els aragonesos 
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Manolo González: “L’exigència 
és més gran per a mi i també per al club”
Aquesta serà una temporada molt especial per al Badalona. Per l’estrena de l’estadi i també pel que oferirà la 
renovada plantilla escapulada. En només quatre jornades, els nous fitxatges ja han demostrat que poden formar 
un equip molt difícil de batre. De tot plegat en parlem amb l’entrenador, Manolo González.

Foto: Eloy Molina

- Això fa molt bona pinta. Per fer 
aquesta plantilla, haurà calgut una 
feina llarga i de molta paciència...
- Déu n’hi do. Ha costat molt i, tot i així, hi 
ha hagut jugadors que volíem fitxar que no 
han pogut venir.
 
- En tot cas, m’imagino que li ha que-
dat un equip que s’assembla molt al 
que podia somiar quan va començar 
a fitxar.
- Si, hem pogut accedir a jugadors que 
abans eren impossibles. A més, hem pogut 
competir amb altres clubs i, fins i tot, treu-
re’ls algun fitxatge. En les dues temporades 
anteriors, molts dels futbolistes que vam 
incorporar van venir perquè no podien anar 
a altres equips.
 
- A més de paciència i bon ull, també 
hauran disposat de més diners per fi-
txar...
- Òbviament, hem tingut un pressupost més 
alt. Però als jugadors també els agrada ve-
nir al Badalona per l’estadi i perquè saben 
que aquí cobraran puntualment. Tot plegat 
suma. Compte, hem disposat de més di-
ners, però tampoc ha estat una cosa exa-
gerada.
 
- Ha treballat amb José Ramon Pre-
ciado i amb el mateix president, Mi-
guel Ángel Sánchez?
- Així és. Nosaltres, el José Ramon i jo, hem 
fet les gestions amb els jugadors i el presi-
dent ha tractat l’assumpte econòmic.
 
- Se sent més exigit que en les dues 
temporades anteriors, tenint en comp-
te la plantilla de què disposa? Se li de-
mana alguna cosa més que no baixar?
- No és una qüestió de salvar la categoria o 
no, es tracta que el nostre joc sigui millor 
que el que hem fet fins ara. Ep, el primer de 
tot és mantenir-se. Hi ha casos, com el del 
Fuenlabrada, que, tot i tenir molts diners, 
ha començat molt malament. Però, si te-
nim més poder adquisitiu, hem de mirar de 
canviar la imatge de l’equip per millorar-la. 
L’exigència és més gran per a mi i també 
per al club.
 
- Des del club, però, no li han fet veu-
re que aquesta temporada s’ha de ser 

més ambiciós?
- No hem marcat cap objectiu. Ni la copa 
del rei, ni el play off. Volem acabar el més 
amunt possible.
 
- Aquest és el seu tercer any a segona 
B, té 37 anys i una molt bona plantilla. 
Es pren aquesta temporada com una 
oportunitat?
- Cada any he mirat de jugar el millor pos-
sible i de quedar el més amunt en la classi-
ficació. Hi ha cops que cal ser conscient del 
que tens i saber veure que no es pot aspirar 
al màxim. Potser la temporada passada no 
vam ser molt ambiciosos, però enguany em 
toca empènyer els jugadors perquè vulguin 
quedar els primers i fer que el club torni a 
estar entre els millors de segona B.
 
- Que el Badalona torni a participar 
en la copa federació i continuï viu en 
la copa Catalunya, li serveix més per 
tenir tot el grup actiu que per a lluitar 
per tres competicions?
- La idea és mirar d’arribar el més lluny pos-
sible en totes les competicions. Ara, també 

ens va molt bé per tenir activa una planti-
lla tan àmplia i tan igualada com la nostra. 
Ajuda a millorar, a què es coneguin més. El 
millor entrenament és jugar.
 
- Dissabte passat, a Sant Adrià, es va 
enfadar molt, tot i la victòria, pels dos 
gols que el seu equip va encaixar al 
final del partit?
- No pels dos gols, sinó perquè era un partit 
que havíem de sentenciar molt abans. Vam 
ser molt superiors i no era per acabar 2-3. 
Va servir, en tot cas, com a toc d’atenció. 
M’estimo més que els avisos arribin així, 
amb una victòria.
 
- Com és que no va canviar la defensa 
de tres centrals quan l’Espanyol B es 
va quedar amb deu jugadors?
- Perquè l’equip estava funcionant. A 
més, jugàvem amb tres davanters, perquè 
Iván Agudo i Víctor entraven per darrere 
de Serramitja, i al mig del camp teníem 
quatre jugadors, per les incorporacions 
dels laterals. La segona part va ser per 
acabar 0-4.

 - Dissabte arriba l’Ebro, el líder...
- Si, és un equip que fa el joc que fèiem no-
saltres. Tenen un camp igual que el nostre 
i saben sempre el que volen. Vaig veure el 
partit contra l’Eldense i el van guanyar fent 
un xut a porta. El pitjor que li pot passar a 
un equip és que no sigui conscient de les 
seves limitacions. Els jugadors de l’Ebro ho 
tenen molt clar i ho fan bé. Són un equip 
ben treballat.
 
- El camp, doncs, ens anirà en contra...
- Sempre ens va en contra. El dia del sor-
teig de la lliga demanava poder evitar de 
jugar a Montigalà contra el Prat, l’Ebro i el 
Cornellà. I ja veu: hem de jugar contra dos 
d’aquests tres equips. Serà complicat, es 
tancaran al darrere.

“Hem tingut un 
pressupost més alt, 
tampoc una cosa 
exagerada. Però als 
jugadors també els 
agrada venir per 
l’estadi i perquè 
saben que 
aquí cobraran 
puntualment”

“No és una qüestió 
de salvar la 
categoria o no, es 
tracta que el nostre 
joc sigui millor. Si 
tenim més poder 
adquisitiu, hem de 
mirar de canviar la 
imatge de l’equip”

compleixen la segona tempo-
rada a la categoria de bronze, 
van acabar el curs passat en la 
desena posició del grup segon 
i enguany, al grup tercer, han 
començat sorprenent. Sense es-

tridències, sabent sempre el que 
han de fer, els futbolistes que 
entrena Emilio Larraz aprofiten 
al màxim les seves qualitats i 
minimitzen el rival. Així va ser 
com van guanyar a la Nova Creu 
Alta, en la primera jornada, i a 
casa, contra el Llagostera i l’El-
denc. I així va ser també com 
van ser capaços d’empatar a 
domicili, marcant tres gols, amb 
el València B. L’inhòspit camp 
de Montigalà podria ser un bon 
lloc perquè l’Ebro es tanqui a 
veure-les venir. Ben segur que 
el Badalona haurà de trobar la 
manera desfer la teranyina que 
voldrà teixir el conjunt de Sara-
gossa. En tot cas, a Sant Adrià, 
contra l’Espanyol B, va quedar 
clar que Manolo  González dis-
posa de més recursos ofensius 
que en temporades anteriors. 
Xiularà el partit l’àrbitre balear 
Sebastián Ripoll Solano.

Un gran gol de falta de Sara Serna li dóna al Seagull la segona victòria de la temporada

Tenint en compte quin havia estat 
el desenvolupament del partit, pel 
Seagull tot allò que no fos guanyar 
podia suposar un pas enrere en les 
seves aspiracions. En la visita del 
Collerense a Montigalà, el conjunt 
de Jordi Ferrón completaria una 
exhibició de paciència i fe, domi-
nant clarament l’encontre a partir 
de la possessió. El gol, però, sem-
blaria disposat a escapar-se de les 
gavines, ja que no seria fins al 
87’ que les locals podrien obrir el 
marcador. D’ocasions prèvies n’hi 
hauria moltes, tot i que cap d’elles 
es resoldria amb la precisió ne-
cessària. El Seagull obriria el xoc 
avisant amb una pilota pentinada 
per Xènia que Yosse estaria a punt 
d’engaltar des del pal contrari (7’). 
L’única resposta del Collerense al 
domini absolut exercit pel conjunt 
badaloní es donaria en una acció 

Premi a la perseverança (1-0)

aïllada de Ruth que Nagel taparia 
a la perfecció (27’). En cada pilota 
penjada a l’àrea per Alba Gordo, 
el Seagull generava intranquil·li-
tat en la defensa balear, tot i que 
l’aproximació més clara del primer 

temps seria protagonitzada per 
Yosse, Albita i Pascu. Una jugada 
cuinada per la davantera i l’extrem 
acabaria amb l’esfèrica als peus de 
la ‘10’ blava, qui, després de reta-
llar a una defensora, no podria su-

Sara Serna marcaria el gol del triomf del Seagull / B.López

perar la sortida de Catalina (35’).
 
Espera eterna pel premi final
Durant tot el segon temps, i 
malgrat tenir pressa per marcar, 
l’equip de Ferrón no desespera-
ria i continuaria construint el joc 
des de la línia defensiva. Queralt 
i Xènia sempre rebrien el suport 
de Carol i Gordo per sortir amb la 
pilota jugada, mentre que Bea pro-
tagonitzaria grans incorporacions 
a l’atac des de la posició de late-
ral. El Collerense només generaria 
perill en una errada de posiciona-
ment comesa per la defensa bada-
lonina, concessió que Coll gaire-
bé transformaria en el 0 a 1 (50’). 
Per sort pels interessos locals, 
l’equip balear no donaria continuï-
tat a aquest ensurt i demostraria 
de forma clara conformar-se amb 
l’empat. La responsabilitat d’anar 

a buscar el partit, doncs, recauria 
al bàndol del Seagull, missió que 
les jugadores de Ferrón podrien 
complir després de molts minuts 
de treball i insistència. Amb l’en-
trada de Sara Serna i Laura Rey, 
la formació local cremaria totes 
les naus en atac, gaudint de dues 
ocasions realment òptimes per 
obrir la llauna. Ni Serna (60’) ni 
Rey (70’), ambdues rematant qua-
si a boca de canó, estarien encer-
tades, fet que obligaria el Seagull 
a buscar l’èpica. Finalment, en 
un servei de falta des de la fron-
tal amb el temps gairebé complet 
(89’), Serna faria passar la pilota 
pel bell mig de l’escaire per tal de 
donar-li la victòria a les gavines 
(1-0). L’obra d’art de la davantera 
asseguraria els tres punts per un 
Seagull que comença el campio-
nat fent una demostració de força. 
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El triatleta Jordi Garcia conquista 
el campionat de Catalunya d’aquatló
Després de quedar quart en el campionat d’Espanya de Triatló Olímpic

Foto: FCT

de la fase prèvia per tal d’accedir als quarts 
de final. Alberto Seoane va poder ressorgir 
hores després, tancant la jornada del debut 
amb una espectacular victòria contra l’italià 
Raimondo Alecci. Després de perdre el pri-
mer set i de remuntar en els dos següents, 
el gallec es va veure forçat a jugar-s’ho tot 
en el cinquè (6-11), mànega que s’enduria 
per un marcador d’11 a 8. Un cop dins dels 
quarts de final, el jugador del CTT Badalona 
només li restava un pas més per poder optar 
a les medalles, però Thainiyom s’anotaria el 
parcial definitiu (7-11).

La trajectòria individual del gallec Alberto 
Seoane als Jocs Paralímpics de Rio 2016 
va arribar el passat dissabte, 10 de setem-
bre, a la seva darrera estació. El jugador del 
Sosmatic Badalona va quedar apartat de les 
semifinals després de perdre un partit agò-
nic davant el tailandès Rungroj Thainiyom. 
En els dies previs de competició, Seoane 
havia tastat el gust de la derrota i del triomf. 
El jugador de la Corunya venia de debutar 
caient contra el danès Peter Rosenmeier en 
quatre sets (11-2, 9-11, 11-8 i 11-3), resul-
tat que l’obligaria a guanyar el segon duel 

Alberto Seoane, eliminat 
als quarts de final a Rio
Cau davant el tailandès Rungroj Thainiyom

millor dels 130 participants inscrits a la 
prova, completant amb un temps de 30 
minuts i 25 segons el recorregut planificat 
per l’organització (2.500 metres de cursa, 
1.000 metres de natació i 2.500 metres de 
cursa per finalitzar). Garcia es va imposar 
a Albert Parreño (31:17), del Fasttriatlón, i 
a Guillem Montiel (31:20), del CN Mino-
risa, i també va guanyar la competició per 
equips. “M’ha fet molta il·lusió guanyar un 
títol nacional d’aquatló coincidint amb la 
Diada de Catalunya i, a més, fer-ho en un 
lloc tan proper a Badalona”, valorava el 

El triatleta de Badalona segueix en un gran 
estat de forma, després de completar un 
campionat nacional realment positiu. 
Escassos dies després de fer-se notar al 
campionat d’Espanya de Triatló Olímpic 
(quarta plaça en individuals a dos se-
gons d’atrapar al subcampió ‘Espanya el 
2014, Pablo Daena, i subcampionat per 

triatleta després de vèncer en la prova ce-
lebrada al Masnou. Sobre els resultats del 
campionat espanyol, s’ha mostrat satisfet 
amb el seu rendiment i afirma que ha estat 
un dels seus millors resultats esportius.

Pròxims objectius
Els pròxims objectius de Jordi Garcia 
seran el campionat d’Espanya de Triatló 
per Clubs (24 i 25 de setembre) i la final 
del Gran Premi Cofidís (8 d’octubre), on 
només hi han accedit els 50 millors triat-
letes espanyols.

equips), Jordi Garcia va poder, per fi, pujar 
a l’esglaó més alt d’un podi. El badaloní 
va gaudir d’una recompensa al seu tre-
ball enduent-se la victòria al campionat 
de Catalunya d’aquatló celebrat el passat 
diumenge, 11 de setembre, a les instal·la-
cions del Club Nàutic Masnou. El triatle-
ta del Fasttriatlón-CN Montjuïc va ser el 

Natzaret i Sant Josep es 
proclamen campions de la Copa Badalona
El Divina Seguros i l’AE Badalonès s’haurien de conformar amb el subcampionat

El joc interior del Natzaret es mostraria letal / B.López

La 30ª edició de la Copa Badalona 
ja té nous campions. El Sant An-
dreu de Natzaret repetiria el triomf 
de l’any passat en categoria feme-
nina, mentre que el Sant Josep 
desbancaria el Badalonès. La clàs-
sica i intensa calor que sempre sol 
acompanyar les eliminatòries de la 
Copa Badalona travaria l’inici d’una 
final femenina que començaria amb 
els dos contrincants enfrontats 
mostrant-se freds. Seria el Sant 
Andreu de Natzaret, favorit en totes 
les apostes prèvies, qui s’encarre-
garia d’obrir el marcador amb una 
bona continuació d’Erika González, 
jugadora que es convertiria en un 
autèntic malson pel Divina Seguros 
Joventut (2-0). El primer triple d’Ari 
Balart i les transicions posteriors 
completades pel bloc de Riki Gó-
mez obligarien la Penya a aturar el 
cronòmetre (10-3), moviment que 
no evitaria que Marta Pueo enca-
denés un 2+1 i un triple (16-3). La 
conclusió del primer parcial dona-
ria un clar avantatge al vigent cam-
pió (20-7), però el duel semblaria 
tornar a començar al llarg del segon 
període. El Divina Seguros demos-
traria poder competir amb moltes 
més armes, buscant la velocitat 
d’Andrea Martínez i Paula Aza per 
tal de situar-se a només cinc punts 
de la igualada (30-25). Gràcies al 
poder interior d’Erika González, el 
marge andreuenc tornaria a am-
pliar-se (34-25) i, ja a la represa, 
s’ampliaria fins al 40 a 25 (40-25). 
Les segones opcions derivades 
dels rebots ofensius capturats dins 
la zona verd-i-negra suposarien un 
gran maldecap per l’equip de Raúl 
Lorenzo, el qual acabaria encaixant 
un 20 a 6 que minvaria molt les 

seves opcions d’aixecar la Copa 
(54-31). La Penya buscaria l’èpica 
variant la defensa, però els intents 
del bloc verd-i-negre no anul·la-
rien la velocitat del Sant Andreu. El 
Natzaret torna a regnar a Badalona 
(76-45). 

El Sant Pep imposa el talent
Per cloure una maratoniana jorna-
da de bàsquet celebrada a la Plana, 
la ciutat de Badalona podria donar 
l’enhorabona al campió masculí. El 
trofeu de la 30ª edició de la Copa 
marxaria cap a les vitrines del 
Centre Parroquial, després de 40 
minuts de molt de desgast entre el 
Sant Pep i l’AE Badalonès. La con-
tundència mostrada pel Sant Josep 
de cara a cistella durant els com-
passos inicials de la final impulsa-
ria els homes de Sergi Vives fins a 
un còmode avantatge de dos dígits 
(21-9). El Badalonès, col·lapsat 
en atac, es veuria obligat a abusar 

del triple, opció que no donaria els 
fruits esperats a la formació de Xavi 
Riera. Els dimonis necessitarien 
suar de valent per compensar el 
crèdit perdut al llarg del període ini-
cial (23-13), trobant en Albert Riera 
el seu home de referència (27-22). 
Després d’un temps mort, però, el 
Sant Josep tornaria a mostrar-se 
letal, ara amb Holland com a pro-
tagonista. A un minut pel descans, 

El rebot ofensiu 
del Natzaret no 
deixaria marge 
de maniobra al 
Divina Seguros

L’experiència de 
Cuesta i el físic 
de Gueye farien 
campió masculí 
al Sant Josep

el conjunt de Vives es trobaria en 
disposició de trencar el partit (45-
29), tot i que el Badalonès sabria 
aguantar el cop i sobreviuria fins a 
la mitja part (45-34). Amb un triple 
de Ferrán Bagués per obrir la sego-
na meitat, el Sant Josep iniciaria la 
ruta que el tornaria a situar molt a 
prop del domini absolut (50-34), 
però llavors arribaria un parcial de 
2 a 12 que modificaria el guió es-

tablert. Malgrat les múltiples baixes 
sofertes, el Badalonès de Xavi Riera 
s’intentaria agafar a la final amb tota 
l’energia possible (53-46). El seu 
titànic esforç toparia amb l’emer-
gència d’un Aly Gueye que dina-
mitaria la final. L’aler li donaria als 
seus la força necessària per tornar 
a les grans rendes, mentre que Miki 
Fons i Cuesta consolidarien la po-
sició dominant parroquial (90-67).

El Badalonès es quedaria sense força en l’últim quart / B.López

Foto: JJOO
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Badalona repensa les seves festes 
amb ciutats referents de l’àmbit cultural
Trobada amb Tarragona, Berga, Igualada, Mataró, Premià de Mar i Granollers

Festes d’agost / Toni Aguilar

Quan es compleix un any des que l’Ajunta-
ment i les entitats organitzen conjuntament 
les Festes de Maig i la Festa Major d’Agost, 
la Comissió de Festes de Badalona vol enge-
gar una reflexió i transformació de les festes. 
La comissió, integrada per desenes d’entitats 
culturals i de tota mena, considera que cal 
pensar les festes i dotar-les “d’un sentit i es-
tructura definides que permetin assegurar-ne 
la qualitat i la millora de manera clara”. Amb 
aquest objectiu han organitzat una jornada 
sota el títol “Reinventem les Festes”, el pro-
per 17 de setembre, al Centre de Cultura de 

Can Canyadó, amb diferents experts i mem-
bres de festes d’arreu de Catalunya agrupats 
per diferents temàtiques. Obriran la jornada 
el regidor de Cultura del primer ajuntament 
democràtic badaloní, Joan Soler i Amigó, i el 
tècnic expert en cultura tradicional i popular 
Jan Grau, que parlaran sobre la festa a Ba-
dalona. Tarragona i la Patum de Berga seran 
les convidades per parlar sobre el protocol 
de les festes, mentre que Igualada i Mataró 
ho faran sobre les innovacions de les seves 
festes i Premià de Mar i Granollers sobre els 
models participatius.

Intens cap de setmana casteller

TRIPLE ACTUACIÓ MICACO AMB LA MIRADA POSADA 
EN EL CONCURS DE CASTELLS I EL 4DE8

Els Castellers de Badalona van viure un 
cap de setmana molt intens amb motiu de 
les festes de Sant Adrià i la Diada. Dis-
sabte van realitzar la primera actuació a la 
localitat veïna amb la colla amfitriona i els 
Laietans de Gramanet. Aquesta actuació 
va servir per continuar rodant els castells 
bàsics de 7 pisos de cara a poder encarar 
el gran objectiu de la temporada tant aviat 
com sigui possible: el 4 de 8.
Diumenge al matí la Colla Micaco par-
ticipava a la Plana per celebrar Diada 
Nacional de Catalunya, acompanyats 
dels Xicots de Vilafranca i dels Carallots 
de Sant Vicenç dels Horts. Es tractava 

de l’actuació més important del cap de 
setmana, on els de la camisa micaco es 
preparaven per realitzar els castells més 
importants en el que va de temporada. A 
primera ronda van encarar el 4 de 7 amb 
l’agulla, que només va poder quedar en 
carregat. En segona ronda es va intentar 
el 5 de 7, però es va haver de desmuntar 
dues vegades degut a dubtes en diferents 
posicions. Finalment, a l’última ronda, la 
colla badalonina va tornar a mostrar el 
lleuger 4 de 7 que en un futur pretenen 
pujar un pis més. A la tarda, els micaco 
van participar a la concentració realitza-
da a Barcelona, amb motiu de la Diada. 

Diada a la Plana / Castellers de Badalona

Prop de 10 milions de persones parlen català

L’Espai Betúlia acull fins al proper 
29 d’octubre l’exposició ‘Català, 
llengua d’Europa’, organitzada 
per la Direcció General de Políti-
ca Lingüística del Departament de 
Cultura de la Generalitat. El visi-
tant es trobarà un total de set àm-
bits temàtics que mostren com la 

El Betúlia acull una mostra 
sobre la llengua catalana

llengua català s’utilitza de manera 
natural en tots els àmbits de la 
vida quotidiana: Aquests són els 
set àmbits de la mostra: Català, 
llengua d’Europa; Català, llengua 
de l’ensenyament; Català, llengua 
dels mitjans de comunicació; Ca-
talà, llengua de la cultura; Català, 

llengua del comerç i l’empresa; 
Català, llengua digital; i Català, 
llengua de l’esport. L’exposició 
evidencia la força del català a la 
societat actual i la vitalitat que té 
com a llengua moderna i amb pro-
jecció internacional. En aquests 
moments, prop de 10 milions de 
persones parlen el català, una xi-
fra comprable amb el nombre de 
parlants que tenen llengües eu-
ropees com el grec o el romanès. 
Les persones que visitin la mostra 
hi trobaran tres pantalles digitals 
amb imatges i fotografies que re-
forcen la relació del català amb el 
comerç, l’empresa, la cultural i els 
mitjans de comunicació. També 
s’hi pot veure el vídeo ‘El català, 
llengua per a tothom’. Com a acti-
vitat complementària de la mostra, 
el dijous 6 d’octubre, a les 19.30 
hores, es farà una visita guiada per 
l’exposició.

Badalona Sardanista organitza 
aquest cap de setmana la gran 
festa de l’Aplec. L’esdeveniment 
comptarà amb la presències de les 
cobles Marinada, Ciutat de Girona 
i Principal del Llobregat.  Dissabte 
17, la ballada serà a la plaça de la 
Vila, a les 10 de la nit; diumenge 
18, al Parc de Can Solei i Ca l’Àr-
nús, a les 10.30h i a les 16.30h. 

Aquesta és la 72a edició de l’Aplec 
de la Sardana de Badalona, tot un 
clàssic de la cultura popular tradi-
cional de la ciutat. Tornen les sar-
danes a Ràdio Ciutat de Badalona
Tornen les sardanes, a partir del 
proper dia 18, de 10 a 11h, amb 
el programa ‘Esclat de cobla’, on 
es podrà escoltar música i infor-
mació de las activitats sardanistes 

Badalona viu 
la 72a edició de 
l’Aplec de la Sardana

Exposició al Betúlia / Cultura
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